

ARRANGEMENTS FOR DATA TRANSMISSION

ÉQUIPEMENTS DE TRANSMISSION DE
DONNÉES

Item

D59 X.25 GATEWAY

(a) This arrangement provides a local access X.25 gateway at a speed of 56 Kbps between a customer-provided DPN100/15 access module (AM) and an AM switch in the nearest Company Central Office. The initial service period is 12 months with termination liability equal to the present worth of the remaining monthly rate. (Note)

Article

D59 PASSERELLE X.25

(a) Passerelle d'accès local X.25 à 56 kbit/s entre un module d'accès privé d'abonné DPN-100/15 et un autocommutateur d'accès situé dans le central de la Compagnie le plus près. C La période initiale minimum est de 12 mois. Les frais de résiliation correspondent à la valeur actualisée du tarif mensuel restant à payer. (Note) C

	Monthly Rate / Tarif mensuel	Service Charge / Frais de service
D59(a).....	\$ 1,275.00	\$ 8,675.00

Note: In addition, the rates and charges for Packet service as referenced in the Unregulated National Services Catalogue apply as appropriate.

Note: Les tarifs et frais visant le service Paquets s'appliquent en sus, selon le cas, conformément au Catalogue des services nationaux non-réglés.